
Skjærviken båtforening

Styremøte referat 11 2021
Dato: 7 og 8 november 2021

Sted: Teams

Deltakere:

Henning Johansen X
Svein-Ivar Broks X
Rino Bangor X
Roger Thorvaldsen X
Marius Einarsen X
Gro Underhaug X

Agenda:

1. Festeavgift
2. Tilbygg
3. Kongelig Norsk Båtforbund (KNBF)

Referat:

1. Festeavgift

Det er ikke kommet til enighet angående ny festeavgift. Styret synes tilbudet fra grunneier som er på
kroner 100.000.- er for høyt, med tanke på alle utfordringer vi har i havna. Båtforeningen har kommet
med tilbud på kroner 86.000.- som grunneier foreløpig ikke vil godta. Henning sender nytt brev til
advokaten til grunneier, hvor vi opprettholder tilbudet på kroner 86.000.-.

2. Tilbygg

Tilbygget er nå klart til bruk til våren. Det eneste som gjenstår er låsen, som det skal brukes
adgangsbrikker for å låse opp. Det er ikke oppnådd kontakt med vedkommende som skal montere denne.
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3. x

3. Kongelig Norsk Båtforbund (KNBF)

De holdt en presentasjon (på Teams) om hvem de er og hva de gjør. De har blant annet en avtale på
forsikring (gjennom Tryg som er deres samarbeidspartner) av båtforeninger , hvor vi har bedt om en
uforpliktende tilbud.


